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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 22 lutego 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Projektant, 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 22 lutego 2021 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty przy 12 głosach za, głosów przeciwnych 

nie było, 1 głos był wstrzymujący się. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 13 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021 – 2032. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-

Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 9 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminów 

płatności rat podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji 

inwestycji celu publicznego w obrębie strefy ochronnej pomnika przyrody. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście w rejonie kompleksu 

wojskowego. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został w formie prezentacji przez Naczelnika Wydziału 

Urbanistyki i Architektury oraz Projektanta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

na wniesienie opłaty za korzystanie z zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 dla przedsiębiorców 

prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

Komisji, 1 głos był przeciwny, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 7 – Stan zaawansowania prac związanych z budową Zakładu Opieki 

Długoterminowej (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 8 – Wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Góreczny poruszył tematy opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz Szpitala Miejskiego im. Jana Garduły w Świnoujściu Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki odpowiedział radnemu 

Wiesławowi Górecznemu. 

 

Radny Stanisław Bartkowiak wyraził się na temat dotyczący opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Kolejno zwrócił się z propozycją do Przewodniczącego Komisji,  

aby na kolejne posiedzenie komisji zaprosić przedstawiciela Zarządu Morskich Portów 

Szczecin i Świnoujście S.A., w celu otrzymania informacji o ich zamierzeniach na terenie 

Warszowa. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował radnego 

Stanisława Bartkowiaka, że w porządku obrad posiedzenia Komisji Gospodarki Morskiej  

w dniu 24.02.2021 r. jest punkt dotyczący Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście 

S.A. Jeśli zaistnieje taka potrzeba, to zwróci się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Morskiej o zwołanie wspólnego posiedzenia komisji w tej sprawie. 

 

Radny Ryszard Teterycz odniósł się do zaniepokojenia mieszkańców prawobrzeża w sprawie 

lokalizacji infrastruktury kąpieliska na Warszowie. 

 

Radna Joanna Agatowska wypowiedziała się na temat ścieżki rowerowej i planów 

inwestycyjnych na Warszowie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki udzielił informacji  

o przebiegu działań w sprawie budowy przejścia dla pieszych pod torami kolejowymi  

na prawobrzeżu. 
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Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się  

do Przewodniczącej Rady Miasta z zapytaniem odnośnie informacji na temat Morskiej Stoczni 

Remontowej „Gryfia”. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska odpowiedziała, że nie otrzymała do tej pory 

nowych informacji o Morskiej Stoczni Remontowej „Gryfia”. 

 

Dyskusja. 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska przedstawiła informacje dotyczące rozmów  

z PKP w sprawie budowy przejścia dla pieszych pod torami na prawobrzeżu oraz stanowisko 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie ścieżki rowerowej w stronę 

Międzyzdrojów. 

 

Dyskusja. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek poinformowała, że jest 

w stałym kontakcie ze stoczniowcami Morskiej Stoczni Remontowej „Gryfia”. 

 

Dyskusja. 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił się z zapytaniem o możliwość przedstawienia informacji 

na temat planowanych i aktualnych działań wykonywanych w rejonie Warszowa na planie 

mapy miasta. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska przedstawiła informację na temat drogi 

dojazdowej do latarni morskiej oraz wylotu z tunelu po stronie wyspy Wolin. 

 

Dyskusja dotycząca drogi dojazdowej do latarni morskiej, głos zabrali: 

radny Wiesław Góreczny, 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska, 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

 

Ad. pkt 9 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 22 lutego 2021 roku o godz. 1559. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


